

東薈城名店倉「型遊春日祭」推廣條款及細則：
一般條款及細則：

1. **東薈城名店倉「型遊春日祭」**推廣計劃(「本推廣」)只適用於持有由交通銀行(香港)有限公司於香港發出的交通銀行信用卡及交通銀行(香港)有限公司於中國內地發出的交通銀行太平洋信用卡(BOSS卡及分期卡除外)及銀行不時指定的其他信用卡(「合資格信用卡」)的客戶(「持卡人」)，包括主卡及附屬卡，惟不包括禮物卡及PC網上卡。除非文章另有所指，「銀行」指交通銀行(香港)有限公司及交通銀行(香港)有限公司。
2. 推廣期為2018年4月1日至5月31日，包括首尾2日(「推廣期」)。
3. 持卡人必須以合資格信用卡簽賬，方可享有優惠。
4. 優惠只適用於東薈城名店倉。
5. 除特別註明外，所有優惠不可與其他優惠、折扣或優惠券同時使用；亦不可兌換現金、其他商品或折扣，亦不得轉讓。
6. 銀行、東薈城名店倉及參與商戶有權隨時修改條款及細則、更改或終止優惠而毋須作出任何事先通知。銀行、東薈城名店倉及參與商戶對於任何有關優惠的更改或終止恕不承擔任何責任。如參與商戶於推廣期內結束，有關優惠將會即時終止而毋須另行通知。
7. 持卡人明白及接納所有圖片、產品及服務的資料、供應及說明均由東薈城名店倉及參與商戶提供及只供參考，銀行概不承擔任何責任。所有與產品及/或服務相關之責任(包括但不限於其質素及供應量)均由東薈城名店倉及參與商戶獨自承擔。
8. 除持卡人、東薈城名店倉及銀行外，任何人均無權根據香港法例第623章《合約(第三者權利)條例》強制執行本推廣條款及細則的任何條款或享有任何條款中的利益。
9. 如有任何爭議，銀行、東薈城名店倉及參與商戶保留最終決定權。
10. 本推廣條款及細則之中、英文版本如有任何歧義之處，一概以中文版本為準。

「高達HK\$3,600購物禮券獎賞」蓋賬獎賞條款及細則：

1. 持卡人於推廣期內於東薈城名店倉單日累積合資格簽賬滿以下指定金額即可獲享以下獎賞：		
	單日累積合資格簽賬滿	可獲享之獎賞(「獎賞」)
獎賞1	HK\$2,000或以上	HK\$100東薈城名店倉購物禮券
獎賞2	HK\$6,000或以上	總值HK\$300東薈城名店倉購物禮券
獎賞3	HK\$10,000或以上	總值HK\$600東薈城名店倉購物禮券

2. 持卡人必須憑2張但不多於5張不同商戶的簽賬存根換領獎賞1、獎賞2及獎賞3，每張簽賬存根金額必須為HK\$100或以上。
3. 每位持卡人憑每張合資格信用卡於同一日最多可換領獎賞1次。每位持卡人憑每張合資格信用卡每月最多可換領獎賞3次，整個推廣期最多可換領獎賞6次。
4. 「高達HK\$3,600購物禮券」根據以下例子計算：持卡人於推廣期內單日累積合資格簽賬滿HK\$10,000或以上共6次，整個推廣期可換領獎賞共6次，即合共HK\$3,600購物禮券獎賞。簽賬金額以個別信用卡計算(按信用卡卡號)及只計算實際簽賬金額(即只計算折扣後/使用優惠券/現金券後之剩餘金額)，主卡及附屬卡不可合併計算，若持卡人簽賬之幣值為人民幣，則以人民幣1元相等於港幣1元以計算簽賬金額。
6. 每日可供交通銀行(香港)有限公司於香港發出的交通銀行信用卡換領之獎賞1、獎賞2及獎賞3數量分別為10份、5份及5份；每日可供交通銀行(香港)有限公司於中國內地發出的交通銀行信用卡換領之獎賞1、獎賞2及獎賞3數量分別為40份、35份及21份。所有獎賞數量有限，先到先得，送完即止。客戶於簽賬前到交通銀行獎賞換領處查詢獎賞之派發情況。
7. 持卡人必須於當日帶同商戶機印發票正本、信用卡簽賬存根正本及合資格信用卡(以上資料信用卡號碼必須相同)於當日中午10時至晚上10時親臨設於東薈城名店倉B1樓的交通銀行獎賞換領處登記及換領獎賞，不可授權他人辦理。持卡人如於當日晚晚上10時後簽賬，可於翌日晚上10時前換領獎賞。
8. 「合資格簽賬」指於推廣期內以合資格信用卡於東薈城名店倉消費的零售簽賬，但不包括以下類別之簽賬交易：現金透支及有關行政費及手續費、分期付款交易、東薈城名店倉內銀行的、地產代理公司、展銷攤位、特賣場、費用、會籍費用、電訊服務、停車場、餐廳食肆的筵席與商業宴會、貨品及餐飲訂金單據、商場展覽精品店、於任何商戶購買現金券/禮券/禮品卡或任何增值服務、購票及充值儲值卡、外幣兌換、TaSTe、豐澤、諾富特東薈城酒店、遊覽穿梭巴士、儲物櫃、購買增值儲值、以現金券、購物券、儲值卡或手續支付之交易、繳費服務、網上購物、電郵/電話訂購、分析簽賬、展覽場地、學費/會籍費用、寫字樓客戶、任何有舞弊或欺詐成份、虛假交易、其他未經許可的交易、已取消、退款、偽造或未註冊的交易、銀行及東薈城名店倉不時決定之其他類別交易。
9. 商戶機印發票及信用卡簽賬存根必須清楚列明信用卡卡號、商戶名稱、簽賬日期、交易金額、有效之授權號碼及持卡人簽署(如適用)。任何逾期、影印副本、手寫及重印之發票、單據或簽賬存根，恕不接受。如持卡人未能提供以上資料或資料不全，不論任何原因，持卡人將不可換領獎賞。所有於本推廣所收集的有關資料將於活動結束後銷毀。
10. 東薈城名店倉購物禮券只可於東薈城名店倉內的指定商戶使用。
11. 東薈城名店倉購物禮券之使用受相關條款及細則約束，詳情請參閱東薈城名店倉購物禮券背面。
12. 獎賞不得轉售或轉讓他人、兌換現金、兌換其他產品或優惠。
13. 獎賞如有遺失或損失，將不獲補發。
14. 所有作登記及換領獎賞的即日有效商戶發票及信用卡簽賬存根經確認後會被交通銀行獎賞換領處職員蓋印，以示已用作換領獎賞。任何未用之簽賬餘額不可用作日後登記其他優惠之用。持卡人於同一商戶之消費簽賬不可分拆成多張發票或簽賬存根以參加本推廣。每張簽賬存根或每宗交易之發票只可使用一次，不可於本推廣中重複使用。
15. 銀行將經電腦核實持卡人信用卡交易紀錄，以確定持卡人獲獎賞之資格。若簽賬存根印載的資料與銀行存檔紀錄不符，概以銀行存檔紀錄為準。
16. 持卡人必須保留有關商戶發票及信用卡簽賬存根正本以作核對之用。如有任何爭議，持卡人必須提供有關之交易單據及簽賬存根正本，以便銀行作進一步調查。所有已遞交之有關文件將不獲發還。
17. 持卡人於換領簽賬獎賞後，如向參與商戶取消有關交易及申請退款，持卡人必須帶同已換領獎賞並蓋印之商戶機印發票正本、信用卡簽賬存根正本及有關信用卡到交通銀行獎賞換領處辦理退還獎賞手續。如持卡人未有退還有關之獎賞，銀行會從相關信用卡賬戶直接扣除所獲獎賞的等值金額而毋須事先通知。
18. 持卡人如有任何舞弊或欺詐行為，銀行及東薈城名店倉將即時取消其獲獎資格及保留追究之權利。銀行及東薈城名店倉保留因持卡人被取消獲獎資格而收回有關獎賞之權利。
19. 持卡人如於換領獎賞後，被發現並不符合資格換領獎賞，銀行會從相關信用卡賬戶直接扣除所獲獎賞的等值金額而毋須事先通知。

20. 持卡人的信用卡賬戶於推廣期內或換領獎賞時，必須正常、有效及信用狀況良好，方符合參與本推廣之資格。如持卡人信用卡賬戶已取消、有欠款逾期未清還或有不良紀錄，銀行及東薈城名店倉有權取消持卡人換領獎賞的資格並從持卡人信用卡賬戶直接扣除所獲獎賞之等值金額而毋須事先通知。
 21. 每位已登記及換領獎賞的持卡人姓名、信用卡號碼、商戶發票及簽賬存根上的資料將會被銀行拍照及/或記錄用作識別和核實持卡人的身份、有關交易及作內部審核之用，所收集的個人資料均只限於本推廣期之用途。卡戶提供以上資料作登記即代表向該收集有關資料及明白所收集資料的用途。如持卡人不同意此安排，將被當作自願放棄參加本推廣。所有於本推廣所收集的有關資料將於活動結束後銷毀。銀行將會妥善存放所獲獎賞之持卡人資料並嚴格防止資料外洩。
 22. 任何關於查詢或改正資料，或索取關於資料政策及價例或所持有的資料類型的要求，閣下可以書面方式傳真至2833 6561，或郵寄至中環畢打街20號交通銀行股份有限公司 香港分行資料保護主任收。
- 特選商戶優惠條款及細則：**
1. 除特別註明外，商戶優惠有效期由2018年4月1日至5月31日(包括首尾兩日)。
 2. 商戶優惠只適用於東薈城名店倉內指定參與商戶。
 3. 持卡人須於購物前/點餐前/預約前/付款前出示並以合資格信用卡簽賬方可享用優惠。
 4. 所有商戶優惠不可兌換現金、其他商品或折扣，亦不得更換或轉讓。
 5. 除非另有訂明，優惠不可與其他優惠同時使用，包括商戶優惠、會員優惠、折扣、禮券、特價貨品、公價貨品。
 6. 商戶優惠受有關商戶的個別條款及細則約束，詳情請向個別商戶查詢。
 7. 優惠及贈品數量有限，送完即止。
 8. 持卡人明白及接納所有產品及/或服務均由參與商戶提供，銀行及東薈城名店倉概不承擔任何責任。所有與產品及/或服務有關之責任(包括但不限於其質素及供應量)均由參與商戶獨自承擔。
 9. 若因參與商戶拒絕提供優惠而引致任何爭議，銀行及東薈城名店倉均毋須負上任何責任。

「Citygate Outlets Springtime Style Carnival」Terms and Conditions:
General Terms and Conditions:

1. "Citygate Outlets Springtime Style Carnival" (the "Promotion") is only applicable to customers (each a "Cardholder") holding credit card(s) issued by Bank of Communications (Hong Kong) Limited in Hong Kong and Pacific credit cards issued by Bank of Communications Co., Ltd. in China (except BOSS Credit Card and installment Card), and other credit cards as designated by the Bank from time to time ("Eligible Credit Card"), both principal and supplementary cards inclusive, but it is not applicable to the Bank of Communications Pacific Internet card and gift card. Unless otherwise specified herein, the "Bank" means Bank of Communications (Hong Kong) Limited and Bank of Communications Co., Ltd.
2. The promotion period is from 1st April 2018 to 31st May 2018, both dates inclusive. ("Promotional Period").
3. In order to enjoy the privileges, Cardholders must present and conduct transactions with the Eligible Credit Cards.
4. The offers are only applicable at Citygate Outlets ("Citygate Outlets").
5. The offers cannot be exchanged for cash, other products or other discounts and are not transferable (unless specified). The offers cannot be used in conjunction with other privileges.
6. The Bank, Citygate Outlets and Participating Merchants reserve the rights to amend any terms and conditions, change or terminate the offers without prior notice. The Bank, Citygate Outlets and Participating Merchants accept no liability for any changes or termination of the offers, any changes or termination of the promotion. If any of the Participating Merchants close down during the promotion period, the offers will be terminated without prior notice.
7. Cardholders understand and accept that all photos, details, availability and descriptions of all products/services are provided by Citygate Outlets and the Participating Merchants and are for reference only. The Bank has no responsibility whatsoever. All liabilities in relation to such products and/or services (including but not limited to the quality and supply) are solely borne by Citygate Outlets and the Participating Merchants.
8. No person other than the Cardholders, Citygate Outlets and the Bank will have any rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap. 623, the Laws of Hong Kong) to enforce or to enjoy the benefit of any terms under these Terms and Conditions.
9. In case of disputes, the Bank, Citygate Outlets and the participating Merchants reserve the rights for final decision.
10. In case of discrepancy between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.

「Up to HK\$3,600 Shopping Vouchers Reward」Terms and Conditions:

1. The Cardholders will be entitled to the following Spending Rewards upon a same-day accumulative spending of designated amount at Citygate Outlets.

	Same-day accumulative spending	Eligible rewards ("Reward(s)")
Rewards 1	HK\$2,000 or above	Value of HK\$100 Citygate Outlets Shopping Vouchers
Rewards 2	HK\$6,000 or above	Total value of HK\$300 Citygate Outlets Shopping Vouchers
Rewards 3	HK\$10,000 or above	Total value of HK\$600 Citygate Outlets Shopping Vouchers

2. The Cardholders are required to present 2 but no more than 5 transaction slips made in different merchants to redeem the Rewards 1, 2 and 3. The amount of each transaction slip must be HK\$100 or above.
3. Each Cardholder is entitled to 1 redemption on each day, 3 redemptions in a single month and a maximum of 6 redemptions throughout the whole Promotional Period.
4. "Up to HK\$3,600 Shopping Vouchers Reward" can be calculated as below: Cardholder who spends upon HK\$10,000 or above in total of 6 times within the promotion period is eligible to a maximum of 6 redemptions throughout the whole Promotional Period, the sum of 6 rewards is HK\$3,600.
5. Transaction amount is counted on an individual card basis (by Credit Card number), and only the actual transaction amount will be counted (Only the net amount after discount price / the use of promotion coupon / cash coupon will be counted). The transaction amount incurred by the Principal and Supplementary card under the same Customer will be calculated separately. If the transaction(s) is/are made in RMB or US Dollar, every RMB1 of spending will be calculated as HK\$1 in the Promotion, and every US\$1 of spending will be calculated as HK\$7 in the Promotion.
6. The available daily quota of Rewards 1, 2 and 3 for Cardholders of designated credit cards issued by Bank of Communications (Hong Kong) Limited in Hong Kong is 10, 5 and 5 respectively; the available daily quota of Rewards 1, 2 and 3 for Cardholders of designated credit cards issued by Bank of Communications Co., Ltd. in China is 40, 35 and 21 respectively. The rewards are limited and available on a first-come-first-served basis while stock lasts. Cardholders can go to the Bank of Communications

- redemption counter to check the availability of the Reward(s) before conducting the transaction(s).
- To redeem the Rewards, Cardholders are required to present the printed sales slips issued by the merchant, credit card sales slip and designated credit card (the credit card number must be the same and consistent) at the Bank of Communications redemption counter located on Citygate Outlets B1 Floor from 10am until 10pm at the same date of the transaction made. No authorization by the third party is allowed. If the transaction is conducted after 10pm, Cardholders are required to redeem the rewards on or before 10pm on the next day.
- "Eligible transactions" refer to the retail purchases made with designated credit card in Citygate Outlets during the Promotion Period, but exclude the following transactions: Cash advance and related administrative and handling fee, installment payment, fees, membership fees, telecommunication service, car parking, banquets and corporate events held in restaurants, deposit of goods and beverage, exhibition kiosks, purchase of merchant cash voucher/gift vouchers/gift cards or value-adding service, purchase and recharge of prepaid card, Exchange Express, TaSTe, Fortress, Novotel Citygate Hotel, China Coach services, lockers, value-adding Octopus receipts, transactions settled by cash receipts, gift vouchers, prepaid card or mobiles, bill payment, online transaction, email/phone order, split sales transaction, exhibition venue, tuition fee/membership fee, car parking, office tenants, any transactions that are subject to cancellation, charge-back, return of goods and/or refund, or any other categories of transactions as the Bank and Citygate Outlets may specify from time to time.
- The original sales slip from merchants and the credit card sales slip should state the card number, merchant name, transaction date, transaction amount, valid authorization code and signature of Customers (if applicable) clearly. Any photocopied sales invoices, receipts or sales slips, outdated receipts, duplicate receipts, damaged receipts are not acceptable. If the Cardholders fail to present the above information or the information provided is incomplete (for any reason), The Cardholders are not entitled to the offer. All information collected for the Promotion will be destroyed after the promotion.
- Citygate Outlets Shopping Voucher can only be used in designated merchants in Citygate Outlets.
- For the terms and conditions of Citygate Outlets Shopping Voucher, please refer to the overview of the Citygate Outlets Shopping Voucher.
- The Rewards cannot be re-sold, transferred, or exchanged for cash, other products or offers.
- The Bank will not re-issue the Reward if it is lost, stolen or damaged.
- All valid merchant sales invoice and credit card sales slip used for registration and redemption will be stamped by the staff of Bank of Communications redemption counter after verification. Split transactions will not be accepted. Cardholders' transaction from the same merchant cannot be split into multiple sales invoices or sales slips to participate in the promotion. Each sales invoice or sales slip can be used once only and cannot be re-used in this promotion.
- The Bank will verify the credit card transaction record to confirm credit card accounts' eligibility for the Promotion. In case of discrepancy between the Bank's computer record and details recorded on the credit card sales slip, the Bank's computer record shall prevail.
- Cardholders are required to keep the relevant original sales receipts and Credit Card sales slips for inspection upon request by the Bank. In case of disputes, Cardholders are required to submit the relevant original sales receipts and Credit Card sales slip(s) for further investigation by the Bank. Cardholders are required to return the redeemed cash coupon and gift card at the Bank of Communications redemption counter with original sales slip from merchants and the credit card sales slip before cancelling or requesting refund from relevant merchants after redemption. Otherwise, the Bank will directly deduct the value equivalent to the reward from cardholder's credit card account without prior notice.
- In case of any fraud or abuse acted by the Cardholders, the Bank and Citygate Outlets will cancel its qualification and reserve the legal rights. The Bank and Citygate Outlets reserve the rights to forfeit the Rewards due to the cancellation of qualifications.
- If Cardholder is found not eligible for the Promotion after redemption, the Bank will directly deduct the value equivalent to the Reward amount from the cardholder's credit card account without prior notice.
- To be eligible for the Promotion, the Cardholders' account must be normal, valid and in a good credit status during the Promotion. If the account has been cancelled, or recorded with past due or unsatisfactory credit history, the Bank and Citygate Outlets reserve the right to cancel the Cardholder's redemption qualifications and directly deduct the value equivalent to the Rewards from the account without prior notice.
- Cardholders' name, credit card numbers, the information stated on the merchant sales invoice and credit card sales slip will be recorded by the Bank for the identity verification of cardholders and internal verification during the Promotion. The collection of the data will be used for this Promotion only. Cardholders who provide the above information for registration will be deemed to understand and agree the purpose and the collection of data. Cardholders who do not accept the arrangement will be deemed to voluntarily waive the Promotion.
- For any enquiry, data changes, or any requests on the information regarding policies and practices and kinds of data held, the Cardholders should address the requests to the Bank in writing and send it by fax at 2833 6561 or to The Data Protection Officer, Bank of Communications Co., Ltd, Hong Kong Branch, 20 Pedder Street, Central, Hong Kong by post.

- Terms and Conditions for Selected Merchant Offers:**
1. Unless otherwise specified, the Selected Merchant offers (the "Offers") are only available from 1st April 2018 to 31st May 2018 (both days inclusive).
 2. The Offers are only applicable at Selected Merchants in Citygate Outlets ("Selected Merchants").
 3. Cardholders are required to present and make transactions with the designated credit cards to enjoy the Offers.
 4. The Offers cannot be exchanged for cash, other products or discount.
 5. The Offers cannot be used in conjunction with other offers, membership offers, discounts, vouchers, special and fixed price items unless specified.
 6. The Offers are bound by terms and conditions of Selected Merchants, please refer to the offer details or contact Selected Merchants for offer details.
 7. The Offers are available while stocks last.
 8. Cardholders shall understand and accept that all products/services are not provided by the Bank and Citygate Outlets. The Bank and Citygate Outlets have no responsibility or obligations to the products or services (including but not limited to the quality and quantity) provided by the Selected Merchants under any circumstances.
 9. The Bank and Citygate Outlets have no responsibility or obligations to any disputes should the Selected Merchants refuse to provide the Offers.

借定唔借？還得到先好借！

交通銀行(香港)有限公司(交通銀行股份有限公司全資附屬公司)
交通銀行股份有限公司(於中華人民共和國註冊成立)

☎ 客戶服務熱線 223 95559 鑽石卡/白金卡專線 22 699 888 國內客戶服務熱線(境外撥打) +86 21 2828 3888

東薈城名店倉
citygate outlets

型遊
春日祭
SPRINGTIME
STYLE CARNIVAL

即賞高達
HK\$
3,600
購物禮券
Up to HK\$3,600
Shopping Vouchers Rewards

交通銀行(香港)有限公司(交通銀行股份有限公司全資附屬公司)
交通銀行股份有限公司(於中華人民共和國註冊成立)

交通銀行
BANK OF COMMUNICATIONS

始於1908 您的財富管理銀行

1908-2018



型遊春日祭

SPRINGTIME STYLE CARNIVAL

由2018年4月1日至5月31日，憑交通銀行信用卡於東薈城名店倉購物簽賬可尊享高達HK\$3,600購物禮券¹及多重禮遇：
From 1st April 2018 to 31st May 2018, spending with Bank of Communications Credit Card at Citygate Outlets will enjoy the shopping privileges listed below:

1 簽賬獎賞

SPEND AND EARN

憑交通銀行信用卡於東薈城名店倉單日累積簽賬滿以下指定金額即可獲享以下獎賞：

Upon a same-day accumulative spending of a designated amount with Bank of Communications Credit Card at Citygate Outlets, you can enjoy the following Spending Rewards:

單日累積簽賬額 Same-day Accumulative Spending	可獲獎賞 ² Spending rewards ²
HK\$2,000或以上 HK\$2,000 or above	HK\$100 東薈城名店倉購物禮券 Value of HK\$100 Citygate Outlets Shopping Voucher
HK\$6,000或以上 HK\$6,000 or above	總值HK\$300 東薈城名店倉購物禮券 Total value of HK\$300 Citygate Outlets Shopping Voucher
HK\$10,000或以上 HK\$10,000 or above	總值HK\$600 東薈城名店倉購物禮券 Total value of HK\$600 Citygate Outlets Shopping Voucher

獎賞換領處:
Redemption Counter:
東薈城名店倉B1樓
B1/F, Citygate Outlets

換領時間:
Redemption Time:
上午10時至晚上10時
10am - 10pm

註: 1. 「高達HK\$3,600購物禮券」根據以下例子計算: 持卡人於推廣期內單日累積合資格簽賬滿HK\$10,000或以上共6次, 整個推廣期可換領獎賞共6次, 即合共HK\$3,600購物禮券獎賞。2. 持卡人必須憑最少2張但不多於5張不同商戶的簽賬存根換領獎賞1、獎賞2及獎賞3, 每張簽賬存根金額必須為HK\$100或以上, 每位持卡人於同一日最多可換領獎賞1次, 每月最多可換領獎賞3次, 整個推廣期共6次。3. 每日可供交通銀行(香港)有限公司於香港發出的交通銀行信用卡換領之獎賞1、獎賞2及獎賞3數量分別為10份、5份及5份; 每日可供交通銀行股份有限公司於中國內地發出的交通銀行信用卡換領之獎賞1、獎賞2及獎賞3數量分別為40份、35份及21份。所有獎賞數量有限, 先到先得, 送完即止。

Remarks: 1. "Up to HK\$3,600 Shopping Vouchers Reward" is defined as follows: Cardholder who spends upon HK\$10,000 or above in total of 6 times within the promotion period, is eligible to a maximum of 6 redemptions throughout the whole Promotional Period, the sum of 6 rewards is HK\$3,600. 2. The Cardholders are required to present at least 2 but no more than 5 transaction slips made in different merchants to redeem the Rewards 1, 2 and 3. The amount of each transaction slip must be HK\$100 or above. Each Cardholder is entitled to 1 redemption on each day, 3 redemptions in a single month and a maximum of 6 redemptions throughout the whole Promotional Period. 3. The available daily quota of Rewards 1, 2 and 3 for Cardholders of designated credit cards issued by Bank of Communications (Hong Kong) Limited in Hong Kong is 10, 5 and 5 respectively; the available daily quota of Rewards 1, 2 and 3 for Cardholders of designated credit cards issued by Bank of Communications Co., Ltd. in China is 40, 35 and 21 respectively. The rewards are limited and available on a first-come-first-served basis while stock lasts.

2 特選商戶優惠

SELECTED MERCHANT OFFERS

ecco • 指定貨品低至4折
Selected items up to 60% off **L10 1008A**

GIEVES & HAWKES • 精選貨品額外95折 (2折及一口價貨品除外)
Extra 5% off on selected items (except 80% off and one-priced items) **L2 224**

kipling • 特價貨品可享額外95折優惠
5% off on discounted items **L2 245**

ROCKPORT • 特價鞋履1對額外95折
Extra 5% off on 1 pair of discounted footwear item
註: 此優惠只適用於一對特價鞋履, 不適用配件及鞋部護理用品。
Remarks: This offer is only applicable on footwear, excluding accessories and shoe care items. **G/F 04**

SKECHERS • 正價貨品9折
特價貨品額外95折
10% off on regular-priced items
Extra 5% off on discounted items **L10 1008**

ST Dupont • 單一消費淨價滿HK\$4,800或以上, 可獲贈S.T. Dupont 精美旅行萬用插頭乙個
Receive a complimentary S.T. Dupont Travel Adapter upon single net purchase of HK\$4,800 or above **L1 116**
註: 每人限送禮品一份, 數量有限, 送完即止。
Remarks: One complimentary gift per customer only, while stocks last.

TUMI • 於TUMI Citygate店內消費即可享額外九五折 (優惠不適用於小皮具及配件)
Extra 5% discount will be offered for any purchase (excludes SLGs and accessories) at TUMI Citygate boutique **L2 228**

MaxMara • 購物淨額滿HK\$1,000或以上, 即可享HK\$100折扣
HK\$100 off upon net purchase of HK\$1,000 **L2 250**

MAX&Co. • 購物淨額滿HK\$1,000或以上, 即可享HK\$100折扣
HK\$100 off upon net purchase of HK\$1,000 **L2 210**

BROOKS BROTHERS • 購買兩件或以上產品滿HK\$2,500, 可享HK\$200現金回贈
Enjoy HK\$200 cash rebate upon net purchase of HK\$2,500 on 2pcs or above **L2 226B**
註: 此優惠只適用於指定貨品。
Remarks: Offer is only applicable to selected items.

ANTEPRIMA • 購物折實滿HK\$6,800, 即可獲贈閃炫首飾包一個
Receive ONE Anteprima jewellery pouch upon net purchase of HK\$6,800 **L2 226**

a.testoni • 購物淨金額超過HK\$4,000, 可獲贈特選襪子一對
購物淨金額超過HK\$5,000, 可獲贈特選襪子兩對
購物淨金額超過HK\$6,000, 可獲贈特選襪子三對
Receive 1 pair of free selected socks with net purchase amount over HK\$4,000
Receive 2 pairs of free selected socks with net purchase amount over HK\$5,000
Receive 3 pairs of free selected socks with net purchase amount over HK\$6,000 **L2 232**
註: 數量有限, 送完即止。
Remarks: Available while stock lasts.

VILBREQUIN • 憑單一發票購物滿HK\$3,500, 即可免費獲贈Vilbrequin袋乙件
Receive a FREE Vilbrequin pouch upon any single purchase of HK\$3,500 or above **L2 229**
註: 送完即止。禮品不設退換。
Remarks: Available while stock lasts, gift is non-exchangeable.

THE NORTH FACE • 購物淨額滿HK\$2,000或以上, 即可享額外95折優惠
Extra 5% off upon net purchase of HK\$2,000 **G/F 14**
註: 此優惠只適用於指定貨品。
Remarks: Offer is only applicable to selected items.

MICHAEL KORS • 凡購物滿HK\$2,000, 均可免費獲贈金色小鏡盒一個
Receive a free metallic mirror case upon purchase of HK\$2,000 **L2 233 - 234**
註: 數量有限, 送完即止。
Remarks: Available while stock lasts.

VICTORINOX • 正價貨品9折
10% off on regular-priced items **L1 102**
註: 優惠不適用於零件、刻字、維修、訂金、更換瑞士軍刀刀殼及更換瑞士軍刀配件。
Remarks: Offer is not applicable to deposit, parts, engraving service, exchanging of Swiss Army Knife scale and exchanging of Swiss Army Knife accessories.

sunglass hut • 購買正價太陽眼鏡, 即享9折優惠
10% discount on regular-priced on sunglasses **L2 223**

Clarks • 購買正價鞋履貨品, 即享9折優惠
10% off on regular-priced shoes items **L10 1006**

Samsønite • 所有貨品95折
5% off on all items **L1 105**
註: 優惠不適用於旅行配件。
Remarks: Offer is not applicable to travel accessories.